

No. 12430. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PRODUCERS OF PHONOGRAMS AGAINST UNAUTHORIZED DUPLICATION OF THEIR PHONOGRAMS. DONE AT GENEVA ON 29 OCTOBER 1971<sup>1</sup>

N° 12430. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES CONTRE LA REPRODUCTION NON AUTORISÉE DE LEURS PHONOGRAMMES. EN DATE À GENÈVE DU 29 OCTOBRE 1971<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited on:*

24 February 1975

HUNGARY

(With effect from 28 May 1975.)

With the following declaration in regard to articles 9(1)(2) and 11(3):

“In the opinion of the Hungarian People’s Republic, Article 9, paragraphs (1) and (2) of the Convention have a discriminatory character. The Convention is a general, multilateral one and therefore every State has the right to be a party to it, in accordance with the basic principles of international law.

“The Hungarian People’s Republic declares that the provisions of Article 11, paragraph (3) of the Convention are inconsistent with the principles of the independence of colonial countries and peoples, formulated, *inter alia*, also in Resolution No. 1514(XV) of the United Nations General Assembly.”

*Registered ex officio on 25 March 1975.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

24 février 1975

HONGRIE

(Avec effet au 28 mai 1975.)

Avec la déclaration suivante à l’égard des articles 9, paragraphes 1 et 2, et 11, paragraphe 3 :

[TRANSDUCTION<sup>2</sup> — TRANSLATION<sup>3</sup>]

De l’avis de la République populaire hongroise, l’article 9, alinéas 1 et 2, de la Convention a un caractère discriminatoire. La Convention est multilatérale et générale et par conséquent tout Etat a le droit d’y être partie, conformément aux principes fondamentaux du droit international.

La République populaire hongroise déclare que les dispositions de l’article 11, alinéa 3, de la Convention sont en contradiction avec les principes de l’indépendance des pays et peuples coloniaux, formulés entre autres dans la Résolution n° 1514/XV de l’Assemblée générale de l’Organisation des Nations Unies.

*Enregistré d’office le 25 mars 1975.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 866, p. 67, and annex A in volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954 and 955.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 866, p. 67, et annexe A des volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954 et 955.

<sup>2</sup> Traduction fournie par l’Organisation mondiale de la propriété intellectuelle.

<sup>3</sup> Translation supplied by the World Intellectual Property Organization.